
dialog, 
Prowadźmy 

Prawica Twoja 
wsławiła się 

mocą 
(Wj 15,6) 

Tymczasem Słowo Boże  
pokazuje nam, że prawdziwa moc 
jest w miłości, tak jak to  
objawiło się w Jezusie. 
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Kiedy myślimy o potędze,  
łatwo kojarzymy ją z mocą, 
władzą – częstą przyczyną ucisku 
i konfliktów między ludźmi  
lub narodami. 
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Jezus przez swoje ludzkie 
doświadczenie, aż po śmierć, 
otworzył drogę wyzwolenia  
i spotkania z Ojcem. 

Miłość do ludzkości. 

Lecz właśnie tutaj możemy doświadczyć 

miłości Boga. 

On bowiem pragnie szczęścia swych dzieci i dzięki 
temu zawsze jest gotowy ofiarować swoją wielką 

pomoc tym, którzy pokornie zwracają się do Niego, 
aby tworzyć dobro wspólne, pokój i braterstwo. 
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Dzięki Niemu  

ukazała się nam potęga 

miłości Boga do ludzi. 

by być budowniczymi POKOJU. 

Patrząc na siebie, powinniśmy szczerze uznać 

naszą słabość i ograniczenia. 


